
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

ProtokółNr 18/3/2021

Obrady rozpoczęto 31 maja 2021 o godz. 09:00 , a zakończono o godz. 10:05 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:
1. Lilla Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik
6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył

Komisji.
obradom przewodniczył Michał Cichoclij - Przewodniczący

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki stwierdził, że porządek obrad został przekazany
radnym wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu. Poinformował, że do Przewodniczącego Rady
Powiatu wpłynął wniosek o uzupełnienie porządku obrad sesji o dodatkowy projekt uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 3
w Końskich do projektu .Ponadnarodowa mobilność uczniów" pod nazwą .Polsko - greckie
wyzwanie kulturowe" w ramach programu edukacyjnego wiedza, edukacja, rozwój.
Zaproponował, aby rozszerzyć porządek posiedzenia i projekt uchwały wprowadzić, jako
podpunkt a) punktu 4, natomiast pozostałe ulegną przesunięciu.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianą.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia-ze zmianami.

Wyniki głosowania·

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Robert Plech



Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad obejmujący:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2020-2021.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych li 3
w Końskich do projektu .Ponadnarodowa mobilność uczniów", pn. .P olsko-greckie
wyzwanie kulturowe" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój ,

b. oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",

c. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2021-2026,

d. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.,
e. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu rozwoju pieczy zastępczej

w Powiecie Koneckim na lata 2021-2023" ,
f. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Programu Wsparcia Podmiotów Ekonomii

Społecznej w Powiecie Koneckim na lata 2021-2025 ,
g. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Koneckim
na lata 2021-2025,

h. rozpatrzenia petycji Gminy Ruda Maleniecka,
i. rozpatrzenia petycji Gminy Fałków,

j. rozpatrzenia petycji Gminy Radoszyce.
5. Omówienie wyników i przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli w Powiatowym

ŚrodowiskowymDomu Samopomocy wStąporkowie .

6. Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Domu Pomocy Społecznej "Etola"
w Rudzie Pilczyckiej.

7. Sprawy różne.

Ad.3.
Informację dotyczącą zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2020-2021
przedstawił Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Stanisław Mościński.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał czy całość kosztów stanowią środki

dla firm zewnętrznych wyłonionych w postępowaniach przetargowych, czy część to koszty
własne związane z użyciem własnego sprzętu.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował,

że uwzględnione są również koszty własne, gdyż dysponują ciągnikiem do odśnieżania

oraz pługiem wirnikowym i koszty naprawy jak i sprzętu są po naszej stronie. Natomiast
pozostałe stanowią zewnętrzne koszty sprzętowo- transportowe dla firm, które wykonują

usługi oraz koszt dostawy piasku i soli.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, czy w postępowaniach przetargowych
sprzątanie po zimowym utrzymaniu jest osobną pozycją, ponieważ utrzymujący drogi
w zimie nie mieli uwzględnionego sprzątania.
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński odpowiedział, że nie mieli
uwzględnionego, ponieważ każdy z wykonawców nie ma przydzielonego rejonu i ciężko

by było wskazać, który z nich ma sprzątać w danym rejonie. Dlatego sprzątanie po zimie
organizowane jest w oddzielnym postępowaniu.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał jaką kwotą zamknęło SIę sprzątanie

po zimie i czy zostało już zakończone.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński oznajmił, że sprzątanie było

wykonywane tylko w tych rejonach gdzie występują krawężniki w przekroju ulicznym i prace
zostały zakończone. Dodał, że koszt sprzątania wyniósł 40.000 zł, a wykonawcą było

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Końskich.

Na tym dyskusję zakończono.

Komisja przyjęła do wiadomościprzedstawioną informację.

Ad.4.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 3
w Końskich do projektu "Ponadnarodowa mobilność uczniów", pn. .Polsko-greckie
wyzwanie kulturowe" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój,

Projekt uchwały omówiła Beata Fidor - Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych
Nr 3 w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, czy elementem projektu jest przyjazd
uczniów z Grecji.

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 3 Beata Fidor poinformowała,

że nie będzie wymiany .

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał czy jest konkretny podmiot lub miasto
partnerskie w Grecji, które współpracują ze szkołą.

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 3 Beata Fidor oznajmiła, że wyjazd
będzie do miasta położonego niedaleko Aten, ale nie współpracują z konkretnym podmiotem
tylko aplikują do różnych jednostek i młodzież grecka nie będzie uczestniczyła.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół

Szkół Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich do projektu .Ponadnarodowa mobilność

uczniów", pn. .Polsko-greckie wyzwanie kulturowe" w ramach Programu Operacyjnego
Wiedza Edukacja Rozwój .
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Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",

Projekt uchwały przedstawiła Urszula Przygodzka - Dyrektor Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, jaka była liczba podopiecznych
Warsztatów Terapii Zajęciowej w poprzednich latach, jak to się kształtuje , czy się zmienia,
czy to jest stała liczba .

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszula Przygodzka odpowiedziała,

że zgodnie z regulaminem obecnie jest trzydziestu uczestników i ta liczba utrzymuje się

od dłuższego czasu. Zdarza się, że jest zapotrzebowanie na większą ilość , są też sytuacje,
że osoby oczekują na przyjęcie do Warsztatu Terapii Zajęciowej. Jeżeli ktoś rezygnuje
to wówczas zasadność przyjęcie nowego uczestnika ocenia powołany do tego zespół. Dodała,

że została uruchomiona nowa pracownia, zakupiono nowy sprzęt, dlatego działalność

warsztatu mogłaby się poszerzyć o większą ilość uczestników, ale będzie to możliwe dopiero
z chwilą, kiedy wpłynie dokumentacja i Zarząd Powiatu podejmie decyzję o zwiększeniu

ilości miejsc.

Na tym dyskusjęzakończono.

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii
Zajęciowej w Końskich działającego przy Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu
"Wszechnica Konecka".

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Lilla Brożyna, Robert Plech
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Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

c) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2021-2026,

Projekt uchwały omówiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026.

Wyniki glosowania
ZA : 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Duda, CzesławKurcbart
NIEOBECNI (2)
Lilla Brożyna, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.,

Projekt uchwały przedstawiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Dyskusji wpowyższym temacie nie prowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021
r.

Wyniki glosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Lilla Brożyna, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.
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e) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu rozwoju pieczy zastępczej

w Powiecie Koneckim na lata 2021-2023",
f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Programu Wsparcia Podmiotów Ekonomii

Społecznej w Powiecie Koneckim na lata 2021-2025,
g) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Koneckim
na lata 2021-2025 ,

Projekty uchwał omówiła Iwona Bogacka -Urban - Radca Prawny.

Wobec braku uwag przystqpiono do zaopiniowania projektów uchwał.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia
"Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Koneckim na lata 2021-2023".

Wyniki glosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Lilla Brożyna, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia
Programu Wsparcia Podmiotów Ekonomii Społecznej w Powiecie Koneckim na lata 2021
2025.

Wyniki glosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Lilla Brożyna, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie
Przemocy w Rodzinie w Powiecie Koneckim na lata 2021-2025.

. ..
w sprawie prZYJęCIa

oraz Ochrony Ofiar

Wyniki glosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (7)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart ,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Lilia Brożyna, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt Ue/l wały.

h) rozpatrzenia petycji Gminy Ruda Maleniecka,
i) rozpatrzenia petycji Gminy Fałków,

j) rozpatrzenia petycji Gminy Radoszyce.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, czy są uwagi lub zapytania
do rozpatrywanych projektów uchwał dotyczącychpetycji.

Wobec braku pytań oraz uwag przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwal.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Gminy Ruda Maleniecka.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Lilia Brożyna, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Gminy Fałków.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Lilia Brożyna, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt Ue/lwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Gminy Radoszyce.
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Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart ,
Wojciech Owczarek , Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Lilia Brożyna, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad.S.
Omówienie wyników i przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli w Powiatowym
ŚrodowiskowymDomu Samopomocy wStąporkowie.

Protokół kontroli przedstawił Przewodniczący Zespoły Kontrolnego Wojciech Owczarek.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poddał pod głosowanie protokół wraz
z wnioskami z przeprowadzonej kontroli.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej w Powiatowym
Środowiskowym Domu Samopomocy wStąporkowie.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart ,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Lilia Brożyna, Robert Plech

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół wraz Z wnioskami Z kontroli w Powiatowym
Środowiskowym Domu Samopomocy w Stqporkowie.

Ad.6.
Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Domu Pomocy Społecznej "Etola" w
Rudzie Pilczyckiej.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zaproponował skład zespołu kontrolnego:
Czesław Kurcbart , Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik - przewodniczący .

Wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie do zespołu kontrolnego.
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Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia składu zespołu kontrolnego .

Glosowano w sprawie:
Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Domu Pomocy Społecznej "Etola"
w Rudzie Pilczyckiej w składzie: Grzegorz Jóźwik -przewodniczący, Marian Domagała,

Czesław Kurcbart -członkowie.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart , Wojciech Owczarek,
Paweł Pękala

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Jóźwik

NIEOBECNI (2)
Lilla Brożyna, Robert Plech

W obecności 7 radnych Komisja Rewizyjna stosunkiem głosów 6 "za" i 1 "wstrzymujqcym
się" wybrała zespół kontrolny w składzie:

1. Grzegorz Jóźwik - Przewodniczqcy Zespołu Kontrolnego
2. Marian Domagała- członek zespołu kontrolnego
3. Czesław Kurcbart - członek zespołu kontrolnego

do przeprowadzenia kontroli w Domu Pomocy Społecznej"Etola" w Rudzie Pilczyckiej.

Ad.?
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący

KomisjlAe~iZYJ.n9j

c/t::1?~~

Michał Cichocki

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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